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 Protokół  nr LII/2018 
z sesji Rady Gminy Łęka Opatowska 

odbytej w dniu 20 czerwca 2018 r. 
w sali widowiskowej Urzędu Gminy w Łęce Opatowskiej. 

 
Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 
 
Przewodniczący Rady Gminy Michał Jerczyński  o godz. 12:03 otworzył sesję i po powitaniu 
radnych, sołtysów, wójta z pracownikami urzędu, zaproszonych gości, przedstawicieli 
lokalnej prasy oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 
11-stu radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Lista obecności radnych stanowi 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
- Wójt Gminy - Adam Kopis 
- Skarbnik Gminy – Alina Brząkała 
- Sekretarz Gminy   -  Małgorzata Gąszczak 
- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska -                                                                                                    
  Tomasz Jerczyński,  
- Kierownik Centrum Usług Wspólnych – Barbara Kulak, 
- Inspektor ds. wojskowych i OC – Renata Woźnica, 
- oraz sołtysi i zaproszeni goście według list obecności stanowiących załącznik nr 2 i 3 do  
   niniejszego  protokołu. 
 
 
Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad 
 
 
Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 
6. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy Łęka Opatowska za 2017 rok. 
7. Przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego według stanu na dzień  

31 grudnia 2017 rok. 
8. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o: 

1) przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 2017 rok, 

2) wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Łęka Opatowska za rok 2017. 

9. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy Łęka Opatowska za 2017 rok. 

10. Zapoznanie się z opiniami innych komisji w odniesieniu do wykonania budżetu Gminy 

za 2017 rok. 

11. Dyskusja. 

12. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu Gminy Łęka Opatowska za 2017 rok, 
2) udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Łęka Opatowska za 2017 rok, 
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3) zasad udzielania stypendiów naukowych, przedmiotowych, artystycznych, 
sportowych oraz za osiągnięcie wysokiego wyniku egzaminu ósmoklasisty  
i gimnazjalnego. 

13. Interpelacje i zapytania radnych. 
14. Wolne wnioski i informacje. 
15. Zakończenie obrad LII Sesji Rady Gminy. 

 
Głos zabrał Wójt Gminy, który poprosił o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie 
ustalenia dopłaty do taryfy zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 
ścieków na terenie Gminy Łęka Opatowska w punkcie 12 jako podpunkt 4. 
  
Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wprowadzenie 
poprawki do proponowanego porządku obrad a mianowicie dodanie w punkcie 12 
podpunkcie 4 uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do taryfy zbiorowego zaopatrzenia w 
wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Łęka Opatowska. „Za” 
wprowadzeniem poprawki głosowało 11-stu radnych.   
 
Idąc dalej Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad wraz z naniesioną 
zmianą. „Za” przyjęciem porządku obrad głosowało 11- stu radnych. 
 
Porządek obrad po zmianach  
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 
6. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy Łęka Opatowska za 2017 rok. 
7. Przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego według stanu na dzień  

31 grudnia 2017 rok. 
8. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o: 

1) przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 2017 rok, 

2) wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Łęka Opatowska za rok 2017. 

9. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy Łęka Opatowska za 2017 rok. 

10. Zapoznanie się z opiniami innych komisji w odniesieniu do wykonania budżetu Gminy 

za 2017 rok. 

11. Dyskusja. 

12. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu Gminy Łęka Opatowska za 2017 rok, 
2) udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Łęka Opatowska za 2017 rok, 
3) zasad udzielania stypendiów naukowych, przedmiotowych, artystycznych, 

sportowych oraz za osiągnięcie wysokiego wyniku egzaminu ósmoklasisty  
i gimnazjalnego, 

4) ustalenia dopłaty do taryfy zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 
odprowadzania ścieków na terenie Gminy Łęka Opatowska. 

13. Interpelacje i zapytania radnych. 
14. Wolne wnioski i informacje. 
15. Zakończenie obrad LII Sesji Rady Gminy. 
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Ad. 3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji 
 
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez 
uprzedniego czytania. Protokół z LI sesji był dostępny w biurze rady oraz był wyłożony do 
wglądu przed sesją. Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołu 
lub prosi o odczytanie fragmentu protokołu. Nikt nie zabrał głosu. W związku z powyższym 
Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania w/w protokołu. 
 
Przewodniczący Rady spytał radnych kto jest za przyjęciem protokołu  
z poprzedniej sesji – „za” przyjęciem protokołu głosowało 11-stu radnych jednogłośnie. 
 
Ad. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 
 
Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił informację o działaniach w okresie 
międzysesyjnym, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku 
obrad.  
 
Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza  
z wykonania uchwał Rady. 
 
Zgodnie z paragrafem 38 Statutu Gminy Łęka Opatowska Wójt złożył sprawozdanie za okres 
od  28.05.2018 r. do 20.06.2018 r., które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku 
obrad oraz powiedział, iż zgodnie z prawem tryb przyjęcia uchwały absolutoryjnej musi być 
przeprowadzony w odpowiedniej kolejności, wobec tego podjęcie w/w uchwały poprzedzone 
zostało niżej wymienionymi punktami porządku obrad.  
 
Ad.  6. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu Gminy Łęka Opatowska za 2017 rok. 
 
Głos zabrała Skarbnik Gminy – A. Brząkała, która powiedziała: „Sprawozdanie z wykonania 
budżetu jest to sprawozdanie opisowe, natomiast sprawozdanie finansowe to są bilanse, 
rachunek zysków i strat oraz zestawienie zmian w funduszu. Sprawozdanie finansowe wraz 
ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Państwo Radni wcześniej otrzymali i mieli czas do 
zapoznania się z nimi, były omówione na posiedzeniu wspólnym komisji stałych Rady Gminy 
w dniu 13.06.2018 r. Jeżeli są jeszcze jakieś pytania i wątpliwości proszę pytać”.   
 
Następnie Skarbnik Gminy odczytała w/w sprawozdania, które stanowią załącznik do 
niniejszego protokołu.  
 
Idąc dalej   Wójt Gminy zabrał głos: „W kontekście tego co zostało już tydzień temu na 
posiedzeniu wspólnym omówione chciałbym się odnieść do końcowych aspektów 
przedstawionych przez Panią Skarbnik. Pierwsza to wykaz ilości inwestycji. Może ten 2017 
rok nie był bogaty w tak milionowe inwestycje, ale praktycznie 15 % budżetu na inwestycje 
zostało przekazane. Ilość inwestycji świadczy o tym, że pochylacie się Państwo, czy to na 
mój wniosek, czy to na Państwa wnioski nad inwestycjami, które mają poprawiać jakość 
życia i codzienność każdego z mieszkańców. Istotne i ważne co Państwo już podkreślali, 
pamiętam na koniec 2017 roku była mowa o kredycie, który miał opiewać na ponad 800 tyś. 
zł. Przez ten rok naszej wspólnej pracy tak Państwa jak i mojej i współpracowników nie było 
by tego co dzisiaj mamy. Nie było by tego, że na koniec 2017 roku mieliśmy zadłużenie 
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sięgające tylko 13% z małym haczykiem. Natomiast na dzień dzisiejszy 20 czerwca Gmina 
Łęka Opatowska nie posiada nawet 10% zadłużenia. Przed nami jest bardzo wiele. Jedyna 
moja obawa o której myślę i mówię głośno to jest kwestia braku firm przystępujących do 
przetargu na realizacje planowanych inwestycji. Na tę chwilę nie inwestujemy niczym innym 
tylko środkami własnymi. Faktem jest, że przy tej ilości inwestycji które mamy zapisane, 
będziemy musieli myśleć o kwestii wsparcia zewnętrznymi środkami, na tyle na ile to jest 
możliwe. Tak jak w 2017 roku tak w tym również będziemy się wspólnie starać, aby te środki 
finansowe na teren Gminy Łęka Opatowska ściągnąć. Mieli Państwo przybliżoną kwestię 
projektów z obszarów rekreacji i sprawności tzw. OSA. Niestety w sytuacji naszej gminy 
tracimy w sensie takim, że jest liczony przelicznik na 1 mieszkańca co powoduje, iż składając 
wniosek jak i inne wnioski na dotacje czy dofinansowania mamy punktów 0. Jest to jakiś 
powód do zmartwień, ale jako gospodarz tej gminy cieszę się z ogólnej sytuacji w jakiej 
gmina Łęka Opatowska po pierwsze się znajduje, a po drugie inwestuje. Jeden z Panów 
Radnych podczas ostatniego posiedzenia wspólnego, wypomniał mi w pewnym stopniu i 
czuję się nieswojo i dzisiaj też do tego się odniosę, a mianowicie o kwestii kanalizacji dalszej 
części gminy o zbyt długim okresie realizacji. Państwo rozpoczynali swoją kadencję, ja 
rozpoczynałem swoją nie mieliśmy żadnych dokumentów z tym związanych. Dzisiaj mamy 
możliwości, bo mamy dokumentacje i wszelkie uzgodnienia. Czekamy tylko i chciałbym 
wierzyć, że na następnej sesji 29 czerwca br. będzie jednoznaczna decyzja i wtedy będę 
Państwa prosił o zwołanie sesji nadzwyczajnej abyśmy mogli te środki z promesy przyjąć, 
ale na tę chwilę nie jest to potwierdzone dokumentem. Szkoda mi bardzo kwestii z 2017 roku 
związanej z wnioskiem OZE, czyli odnawialnych źródeł energii. Jesteśmy na tzw. liście 
rezerwowej, ale mnie i Państwa wcale to nie zadawala i myślę, że w najbliższym czasie 
jeszcze w tym okresie wakacyjnym musimy wspólnie z Wysoką Radą podjąć działania w tym 
kierunku. Dodam jedno, że cieszą mnie cyfry, które Państwu przed chwileczką Pani Skarbnik 
przybliżyła, iż w dochodach jak startowaliśmy na 1 stycznia 2017 r. a na koniec roku ta 
różnica w dochodach wyniosła prawie 2 mln. zł. Kwestia wydatków jak i wydatków 
majątkowych również w 2017 r. wzrosła o ponad 1 300 000 zł. w jednym i drugim przypadku. 
Te kwoty mówią same za siebie. Cieszę się, że tak to wygląda i rzeczywiście pochylamy się 
nad różnymi inwestycjami, płaszczyznami funkcjonowania i istotą działań. Zdaję sobie 
sprawę, że nie wszyscy dzisiaj są zadowoleni, bo pewne kwestie nie zostały jeszcze 
zrobione a już dawno powinny być zrealizowane, ale cieszę się ze zrozumienia i z tym, że 
mogę z każdym z Państwem rozmawiać, tak z mieszkańcami, których na co dzień spotykam 
i którzy przychodzą z różnymi problemami i myślę, że takie przełożenie będzie skutkowało 
tylko i wyłącznie samą poprawą jakości życia i wizerunku gminy, ale to zostawiam ocenie 
Państwu i mieszkańcom naszej gminy”.     
 
Ad. 7. Przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego według stanu na dzień 
31 grudnia 2017 rok.  
 
Głos zabrała Skarbnik Gminy, która przedstawiła informację o stanie mienia komunalnego 
według stanu na dzień 31 grudnia 2017 rok, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad. 8. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o: 

1) przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 2017 rok, 
 

Głos zabrał Wójt Gminy, który odczytał pozytywną opinię o przedłożonym sprawozdaniu z 
wykonania budżetu Gminy za 2017 r., która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 

2) wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 
Gminy Łęka Opatowska    
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Głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – M. Górecki, który odczytał pozytywną 
opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej, która stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 
W tym momencie o godz. 13.20 ogłoszono 5-cio minutową przerwę. 
Po przerwie wznowiono obrady. 
 
Ad. 9. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 
Wójtowi Gminy Łęka Opatowska za 2017 rok.  
 
Głos zabrał ponownie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – M. Górecki, który odczytał 
wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Łęka 
Opatowska za 2017 rok, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 10. Zapoznanie się z opiniami innych komisji w odniesieniu do wykonania budżetu 
Gminy za 2016 rok.  
 
Głos zabrał Przewodniczący Komisji Planowania i Budżetu – Ł. Olbrych, który przedstawił 
pozytywną opinię w odniesieniu do wykonania budżetu Gminy za 2017 rok z dnia 13.06.2018 
r.  
 
Ad. 11. Dyskusja  
 
 Głos zabrał Wójt Gminy – A. Kopis: „Chciałbym dodać jedną rzecz. Mamy 3,5 roku za 
sobą a przed nami niespełna pół roku do końca kadencji. Jedna rzecz jest dla mnie bardzo 
ważna i będzie bardzo ważna do końca tej kadencji, a mianowicie to, że Państwo jako Rada 
Gminy Łęka Opatowska o wszystkich nawet drobnych sprawach jesteście na bieżąco 
informowani, tak przez moją osobę, jak i moich współpracowników. Tutaj nie rozmawiamy o 
rzeczach gdzieś odbywających się bez Państwa aprobaty i zgody. Pragnę to podkreślić, iż 
współpraca jest i chciałbym, żeby ona była do końca naszej kadencji”. 
 
Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku 
obrad. 
 
 Ad. 12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  
z wykonania budżetu Gminy Łęka Opatowska za 2017 rok.  
 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady – M. Jerczyński odczytał projekt w/w 
uchwały.  
 
Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 11-stu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 11 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LII/235/2018  
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  
z wykonania budżetu Gminy Łęka Opatowska za 2017 rok.  
 

2) udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Łęka Opatowska za 2017 rok. 
 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady - M. Jerczyński odczytał projekt w/w 
uchwały.  
 
Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 11-stu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 11 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LII/236/2018  
w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Łęka Opatowska za 2017 rok. 
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Glos zabrał Przewodniczący Rady, który pogratulował Wójtowi Gminy udzielonego 
absolutorium z wykonania budżetu Gminy za 2017 rok oraz życzył siły i wytrwałości  
w dalszej pracy na rzecz dobra naszej gminy. 
 
Idąc dalej, Wójt Gminy serdecznie podziękował Przewodniczącemu za życzenia jak  
i Państwu Radnym za udzielone absolutorium, za współpracę, za każde sugestie opinie, 
uwagi, za zrozumienie i znalezienie kompromisu co jest bardzo ważne i istotne. Następnie 
powiedział: „Myślę, że to wspólne osiąganie kompromisu będzie skutkowało tym, że, te 
cztery lata kadencji będą przez wszystkich zauważalne nie tylko poprzez przecinanie wstęg, 
lecz również przez to, co wspólnie z Państwem Radnymi, Sołtysami, Dyrektorami placówek 
oświatowych oraz współpracownikami i pozostałymi wspólnie zrealizowaliśmy, bo to nie jest 
efekt tylko mojej pracy, ale naszej wspólnej. Dziękuję za udzielone absolutorium”. 
 

3) zasad udzielania stypendiów naukowych, przedmiotowych, artystycznych, 

sportowych oraz za osiągnięcie wysokiego wyniku egzaminu ósmoklasisty  

i gimnazjalnego 

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który odczytał pismo, które wpłynęło do Biura Rady od  
Dyrektora Publicznego Gimnazjum w Opatowie dot. prośby o zmianę w projekcie w/w 
uchwały w sprawie zasad przyznawania stypendiów sportowych, które stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
  
Następnie głos zabrała Kierownik CUW – B. Kulak: „Jeśli chodzi o uchwałę w sprawie 
stypendiów naukowych, przedmiotowych i artystycznych zmiana dotyczy zapisu gdzie w 
poprzedniej uchwale z 2012 r. było, iż stypendium jest przyznane uczniom dla klas IV-VI. 
Natomiast teraz po zmianie jest, iż stypendium jest przyznane dla uczniów klas IV-VIII. 
Zmianą również jest miejsce składania wniosków z GZPO na CUW. Jeśli chodzi o stypendia 
to stypendia nie zmieniły się. Wyróżniamy stypendia naukowe, gdzie obowiązuje średnia 
5,28, stypendia przedmiotowe, artystyczne i sportowe, gdzie zaproponowano na posiedzeniu 
wspólnym zmianę, że oprócz imprez organizowanych przez Związek Sportowy ujęto imprezy 
o charakterze otwartym oraz że stypendium może być przyznane uczniom, którzy otrzymali 
ocenę z zachowania wzorową, bardzo dobrą na poziomie powiatowym i rejonowym. 
Natomiast na poziomie wojewódzkim wprowadzono dodatkowo ocenę dobrą z zachowania. 
To są tylko zmiany, które zostały wprowadzone w stosunku do poprzedniej uchwały z 2012 
roku”.  
  
Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wprowadzenie 
poprawki do proponowanego projektu uchwały. „Za” wprowadzeniem poprawki do projektu 
uchwały głosowało 11-stu radnych.  
 
Wobec powyższego, Przewodniczący Rady - M. Jerczyński odczytał projekt w/w uchwały z 
naniesioną poprawką.  
 
Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 11-stu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 11 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LII/237/2018 w 
sprawie zasad udzielania stypendiów naukowych, przedmiotowych, artystycznych, 
sportowych oraz za osiągnięcie wysokiego wyniku egzaminu ósmoklasisty  
i gimnazjalnego. 

 
  

4) ustalenia dopłaty do taryfy zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Łęka Opatowska 

 
Głos zabrał Wójt Gminy: „W dniu 18 maja 2018r. Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody 
Polskie wydało decyzję zatwierdzającą taryfę zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 
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odprowadzania ścieków na terenie Gminy Łęka Opatowska na okres 3 lat. Zgodnie z art. 24 
ust. 6 ustawy z dnia 7 czerwca 2001r. o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym 
odprowadzaniu ścieków. Rada Gminy Łęka Opatowska może podjąć uchwałę o dopłacie do 
jednej, wybranych lub wszystkich taryfowych grup odbiorców usług. 
W celu zmniejszenia cen dla odbiorców, oraz w związku z dużymi kosztami ścieków 
skalkulowanych w taryfie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 
ścieków zasadnym jest podjęcie uchwały o dopłacie dla wszystkich odbiorców usługi 
odprowadzania ścieków z terenu Gminy Łęka Opatowska”. 

 
Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 11-stu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 11 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LII/238/2018  
w sprawie ustalenia dopłaty do taryfy zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 
odprowadzania ścieków na terenie Gminy Łęka Opatowska. 

 
Ad. 13. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Brak interpelacji. 
 
Ad. 14. Wolne wnioski i informacje. 
 
Głos zabrał Wójt Gminy, który odniósł się do kwestii dot. stawek opłat za segregowanie 
selektywne śmieci przez mieszkańców: „Nie ma na tą chwilę potrzeby zmian w stawkach i 
ogólnej tzw. gospodarce śmieciowej – jednak na terenie gminy coraz większym problemem 
jest zwiększająca ilość mieszkańców z zagranicy oraz wzrastająca ilość śmieci. Nie jest to na 
pewno spowodowane drastycznym przyrostem naturalnym na terenie gminy, ale ilością 
obcokrajowców, którzy przyjeżdżają tutaj tylko i wyłącznie w kontekście pracy. Zwracam się 
do wszystkich Państwa z apelem o uczciwe podejście mieszkańców gminy, którzy 
wynajmują posesje czy mieszkania, aby rzetelnie wypełniać deklaracje śmieciowe zgodnie 
ze stanem faktycznym. Bo nie sposób zgłaszać 2 osoby jak mieszka 12 o takich sytuacjach 
też jestem informowany. Mając najniższą składkę za odbiór odpadów nie możemy przejść 
obojętnie obok pewnych kwestii które na dzień dzisiejszy na terenie naszej gminy stają się 
coraz bardziej uwidocznione w ilości śmieci, które są transportowane do ZZO Olszowa”.  
 
Następnie Wójt Gminy poinformował o zakończeniu realizacji przejścia dla pieszych i 
modernizacji nakładki na odcinku drogi krajowej nr 11 w Piaskach a także o realizacji 
nowego oświetlenia. Wszystkie te kwestie przyczyniły się do poprawy bezpieczeństwa 
mieszkańców jak  
i wszystkich przejeżdżających. 
 
Idąc dalej Wójt Gminy poinformował o kwestii ścieżki pieszo rowerowej na odcinku Granice-
Szalonka: „Z informacji jakie posiadam na dzień wczorajszy wygląda tak, że wygrała firma z 
Poznania na projekt tej ścieżki. Nie mam informacji do kiedy oni mają ją skończyć z 
pozwoleniem na budowę. Wiem, że przetarg będzie jeszcze w tym roku. My mamy 
podpisane porozumienie z Generalną Dyrekcją Dróg i Autostrad, iż do 15 września mamy 
wpłacić kwotę, którą Państwo wyodrębnili z budżetu gminy jako dotację na budowę ciągu 
pieszo-rowerowego Granice-Szalonka w kwocie 30 tyś. zł. Kwestia realizacji to będzie pod 
koniec tego roku. W tym momencie jedynie mogę pilotować tą sprawę w GDDiA w Poznaniu 
bo ona za to odpowiada”.  
 
Następnie Wójt Gminy przedstawił kwestię dot. wniosku od przedstawiciela Zarządu firmy 
INEA – firmy, która wykonuje sieć szerokopasmową z prośbą o rozpatrzenie możliwości 
zmniejszenia opłaty za zajęcie pasa drogowego.  Temat będzie omówiony na najbliższym 
posiedzeniu wspólnym komisji, gdzie będzie trzeba podjąć decyzję. Obowiązującą stawką 
jest 20 zł. za metr kwadratowy na rok.  
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Następnie Wójt poinformował, iż w najbliższym czasie w Urzędzie Gminy jak i na stronie 
internetowej gminy będzie można uzyskać informacje dot. składania wniosków  
o oszacowanie szkód spowodowanych przez suszę w gospodarstwach rolnych. Na chwilę 
obecną nie ma jeszcze konkretnie ustalonych wzorów w/w wniosków. Wobec powyższego 
należy czekać na odpowiednie wytyczne. W dniu dzisiejszym w Urzędzie Wojewódzkim 
odbywa się szkolenie dot. w/w kwestii w którym pracownik Urzędu Gminy uczestniczy, jak 
tylko będą informacje to będą natychmiast przekazane do publicznej wiadomości 
mieszkańców.  
  
Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku 
obrad.  
 
Ad.15. Zakończenie obrad LII Sesji Rady Gminy. 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Michał Jerczyński o godz. 14:05 zamknął 
obrady LII Sesji Rady Gminy Łęka Opatowska. 
 
Protokółowała:        Przewodniczący Rady 
/-/Renata Woźnica                   /-/Michał Jerczyński 
 


